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ZAPISNIK 

sastanka Povjerenstva za kvalitetu Odjela za geografiju 
u akad. god. 2014./15., održanog u četvrtak 20. studenoga 2014. s početkom u 12 sati 

 
Nazočni članovi Povjerenstva za kvalitetu: doc. dr. sc. Lena Mirošević, doc. dr. sc. Ana 
Pejdo, Zvonimir Dorkin, Ana Ažić Potočnjak i Mirko Barada, studentski predstavnik 
Na sastanku prisutna: izv. prof. dr. sc. Snježana Mrđen, studenti preddiplomske razine: Filip 
Cirkvenčić, predstavnik studenata 1. godine studija, Ivan Takalić, predstavnik studenata 2. 
godine studija, Ivana Grcić, predstavnica studenata 3. godine studija te studenti diplomske 
razine: Mirko Barada, predstavnik 1. godine studija i Mate Vučić, predstavnik 2. godine 
studija. 
 
Zapisnik vodi odjelna tajnica Ana Ažić-Potočnjak. 
 
 Predsjednica odjelnog Povjerenstva doc. dr. sc. L. Mirošević (u daljnjem tekstu: 
predsjednica) pozdravlja nazočne te utvrđuje dnevni red kako slijedi: 
 

1. Pripreme za reakreditaciju Odjela za geografiju  
2. Sastanak odjelne uprave sa studentima preddiplomskog i diplomskog studija o 
aktualnim temama vezanim za nastavu i kvalitetu studiranja na Odjelu za geografiju 
3. Alumni klub studenata geografije  
 
Utvrđuju se dopune dnevnog reda: 
4. Kvaliteta ocjenjivanja 
5. Dani karijera 
6. Razno 

Ad/1. 
Predsjednica ističe da su studijski programi geografije u postupku reakreditacije u 

2015. godini te da smo dužni obaviti niz pripremnih radnji vezano za reakreditaciju. Komisija 
će održati razgovore sa studentima pa poziva studente da istaknu koji bi bili ključni problemi 
koji ih muče. Student M. Vučić dodaje da je više stvari koje bi se moglo naglasiti kao npr. 
obavljanje terenske nastave u okviru određenih kolegija npr. Geomorfologija, visoke cijene 
školarina, participacija studenata u terenskoj nastavi, ujednačavanje ECTS bodova između 
jednopredmetnih i dvopredmetnih kolegija, broj studenata u stručnim tijelima. Student I. 
Takalić također dodaje da nedostaje više jednodnevnih terenskih nastava sa konkretnim 
zadacima. Doc. dr. sc. A. Pejdo ističe da terenske nastave u okviru kolegija nisu obvezne, a da 
je maksimalna participacija studenata na obveznim terenskim nastavama oko 250-300 kn. 
Student. M. Barada smatra da bi više terenskih obilazaka trebalo organizirati na kolegijima na 
kojima se obrađuje fizička geografija (Geomorfologija, Hidrogeografija, Klimatologija…). 
Predsjednica poziva studente da priključe na sustav za e-učenje Merlin jer će studentima biti i 
tamo dostupni materijali s kolegija. 



Izv. prof. dr. sc. S. Mrđen dodaje da su studenti tražili više kolokvija iz određenih predmeta te 
da je ponekad teško kolokvirati jer se određeno gradivo cjepka. Predsjednica smatra da se više 
kolokvija održava nego ranijih godina. 
 
Ad/2. 

Predsjednica obavještava prisutne studente da će odjelna uprava održati sastanak s 
nastavnicima i studentima u svečanoj dvorani na Novom kampusu 11. 12. 2014. u 18 sati te 
poziva predstavnike studenata da obavijeste kolege o sastanku kako bi došli u što većem 
broju. 
 
Ad/3. 

Predsjednica obavještava o Alumni klubu studenata geografije koji se odnosi na 
studente koji su završili studij, a sve u svrhu da njihova veza s Odjelom nakon studija ne 
prestane.  
 
Ad/4. 

Predsjednica smatra da profesori nastoje ujednačiti kriterije ocjenjivanja kod 
jednopredmetnih i dvopredmetnih studenata te iznosi kriterije ocjenjivanja za Historijsku 
geografiju. Studentica I. Grcić ističe da se često puta izrada seminarskog rada ne boduje kod 
donošenja konačne ocjene. Izv. prof. dr. sc. S. Mrđen dodaje da je uvela bodovanje i za 
sudjelovanje na nastavi. Također ističe da bi i dvopredmetni studenti trebali morati izrađivati 
više seminara jer se kod izrade diplomskih radova vidi da nemaju prakse. Predsjednica 
predlaže da dvopredmetni studenti imaju izlaganje (za ocjenu) a bez izrade seminara, jer im 
nedostaje i vježba javnog nastupa i govorništva, a osposobljavaju se upravo za to, za rad u 
školama. Studenti ističu pohvale D. Radošu za način izvođenja seminara u ovoj akad. god.  
 
Ad/5. 
 Student M. Barada ističe da su u Zagrebu održani Dani karijera na kojima su se susreli 
studenti s potencijalnim poslodavcima. Studenti predlažu da se isto organizira i u Zadru te su 
bili kod odjelne pročelnice, doc. dr. sc. A. Čuke koja im je predložila da osmisle konkretne 
prijedloge s kojima bi izašli pred potencijalne poslodavce. Dani karijera bi se mogli 
organizirati u obliku skupa u rujnu 2015. godine. Izv. prof. dr. sc. S. Mrđen predlaže da 
koriste GIS te studenti dodaju da bi rado da se GIS uvede od 1. godine preddiplomskih 
studija. Doc. dr. sc. A. Pejdo predlaže studentima da smisle konkretne prijedloge s kojima bi 
izišli pred poslodavce. 
 
Ad/6. 
 Student I. Takalić ističe problematiku upisa kolegija s drugih odjela, a kolega M. 
Vučić smatra da bi studenti trebali imati više predstavnika u Stručnom vijeću Odjela te da je 
zakonski minimum dva, no da može biti i više. 
 
Sastanak završio u 13,20. 
    
Zapisničar:       Predsjednica Povjerenstva za kvalitetu: 
Ana Ažić-Potočnjak, dipl. tur. kom.   Doc. dr. sc. Lena Mirošević  
 
 


